
“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Beste inwoner of tweedeverblijver

N-VA Blankenberge luistert naar de bevolking. Zo bereidt de partij zich voor op de gemeenteraadsverkiezingen van 2024.

Onze analyse
Deze tumultueuze periode heeft duidelijk zijn sporen nagelaten op het vertrouwen in de bestuurskracht van onze stad. We gaan er  
zichtbaar op achteruit. Er wordt niets meer gerealiseerd. De bevolking mort en de ondernemers voelen zich alsof ze tegengewerkt  
worden. De Blankenbergenaar heeft nood aan stabiliteit. Hoewel het huidige bestuur de bevolking inlepelt dat men door de laatste  
aanpassing voor die stabiliteit heeft gezorgd, zijn het net die twee partijen die de laatste tien jaar aan de bron liggen van alle onrust.

De wakkere burger weet dat. Het is geen toeval dat verschillende partijen zich op een andere manier gaan profileren, zelfs tot  
naamswijzigingen toe. Ze willen zich loskoppelen van het negatieve imago dat men zichzelf heeft aangemeten. 

Onze reactie
N-VA Blankenberge doet niet mee aan die goocheltrucs. Stabiliteit betekent betrouwbaarheid en 
herkenbaarheid. Daarom blijven we trouw aan onze naam en visie: we gaan als N-VA Blankenberge  
naar de kiezer in 2024. We hoeven ons als partij nergens achter te verstoppen. Integendeel, meer dan  
ooit gaan we de boer op om te luisteren naar de bevolking. Het gaat niet om het profiel van de partijen,  
maar om de mate waarin we als partij de stem van de burger vertalen naar het programma.
We willen op verschillende manieren jouw stem horen om echt te kunnen luisteren. 

#wijluisterennaarjou

Daphné Dumery
Voorzitter N-VA Blankenberge

‘N-VA aan de toog’ wordt 
‘N-VA luistert naar jou’
Noteer de volgende aperitiefmomenten van ‘N-VA luistert naar 
jou’ al in je agenda. Ze vinden telkens plaats om 11 uur.

Zondag 17 september 2023 – ‘t klein Cafeetje
Zondag 8 oktober 2023 – brasserie Victory
Zondag 12 november 2023 - brasserie Terminus
Zondag 10 december 2023 - brasserie Poseidon
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Benieuwd naar het volledige interview? 
Surf naar www.n-va.be/blankenberge. 

Dag Daphné, nu deze legislatuur de 

laatste rechte lijn in gaat, lanceren 

jullie een précampagne voor 2024. 

Hoe trekken jullie naar de kiezer? 

Daphné: “Stabiliteit betekent voor  
ons ook betrouwbaarheid en herken-
baarheid. Daarom blijven we trouw  
aan onze naam en visie en gaan we als 
N-VA Blankenberge naar de kiezer in 
2024. We hoeven ons als partij nergens 
achter te verstoppen. Integendeel,  
meer dan ooit gaan we de boer op om  
te luisteren naar de bevolking. Want  
het gaat niet om het profiel van de 
partijen. Het gaat daarentegen om de 
mate waarin wij als partij de stem van 
de burger vertalen naar het programma. 
Geen machtsspelletjes boven de hoofden 
van de burger. Het programma wordt 
vormgegeven voor en door de Blanken-
bergenaar. Onze slogan in aanloop  
naar de verkiezingen in oktober luidt 
bijgevolg: Wij luisteren naar jou.”

Dennis, als fractievoorzitter in de 

oppositie is het jouw rol om de stem 

van de bevolking te vertolken tijdens 

de gemeenteraad. Hoe willen jullie dat 

aanpakken het komende jaar?

Dennis: “Een belangrijke schakel zijn  
de drie thema-avonden die we organi-
seren. Tijdens die avonden laten we  

onafhankelijke lokale experts en  
ervaringsdeskundigen aan het woord.  
En ook het publiek krijgt een forum.  
Uit die avonden puren we de noden in 
onze stad. De thema-avonden zijn gericht 
op de brede bevolking: jongeren, jonge 
gezinnen, dynamische 50+’ers, onder-
nemers, tweedeverblijvers en bezoekers. 
Alle informatie die we verzamelen zal  
besproken worden binnen informele 
werkgroepen. Iedereen is welkom om 
daaraan deel te nemen om de groei- 
kansen rond bijvoorbeeld vrije tijd,  
jeugd en mobiliteit uit te werken.  
De eerste thema-avond is inmiddels  
afgerond en bleek een succes te zijn.  
Inhoudelijk werden zeer waardevolle  
inzichten verzameld. We kijken al uit 
naar de volgende editie.”

“Misschien wel het belangrijkste platform 
is het menselijke contact. We roepen 
onze leden en sympathisanten op om 
mee het verschil te maken en bereik- 
baar te zijn voor iedereen die vragen  
of bedenkingen heeft. Politiek gaat niet 
over postjes, maar over mensen. Mensen  
spreken mensen aan. Elk lid of elke  
sympathisant die wil meewerken aan  
een gedragen programma voor en door 
Blankenbergenaars, kan zich als  
ambassadeur of volksvertegenwoordiger 
opwerpen. We voorzien een aangepast 

kader voor de profielfoto op sociale  
media, zodat de burger ziet bij wie  
men op laagdrempelige wijze terecht- 
kan met nieuwe, frisse ideeën. Iedereen  
kan zich aanmelden om dat initiatief  
mee in de kijker te zetten. Niet alle  
ambassadeurs zijn automatisch kandi-
daat voor de verkiezingslijst, maar ze 
geven wel aan dat ze willen meehelpen 
om de stem van de mensen tot bij het 
bestuur te brengen.”

Daphné, jullie proberen duidelijk een

breed publiek te bereiken. Slagen jullie 

daar ook in met de lijstvorming?

Daphné: “We gaan er voluit voor om de 
grootste partij van de stad te worden. 
Voor de lijstvorming willen we zorgen 
voor een correcte representatie van de 
bevolking. Hoe breder de invulling, hoe 
meer garanties dat de belangen van elke  
Blankenbergenaar behartigd worden.  
We merken dat mensen ons al bereiken 
en achter ons project staan. We zijn 
toegankelijk voor iedereen en nodigen 
iedereen met interesse uit om contact  
met ons op te nemen.”

Daphné Dumery en Dennis Monte
aan het woord

Kaas-en-wijnavond
30 september 2023
Vanaf 18 uur | In De Bollaard

De N-VA-dames organiseren op 30 september 2023 de jaarlijkse 
benefiet ‘Voor elk kind een Sint’. Kom je genieten van onze heerlijke 
kaas-en-wijnavond? Je helpt ons heel wat kinderen een fijne Sinter-
klaas te bezorgen! Waarop wacht je nog?

Schrijf je voor 22 september  
in door het gepaste bedrag  
te storten op rekeningnummer  
BE42 0882 7226 5554 met  
als mededeling ‘Benefiet’.  
De deelnameprijs is  
22 euro per persoon.

Culinaire avond met Guy
12 oktober 2023

Vanaf 18 uur | In De Bollaard
Schrijf je in via blankenberge@n-va.be.

Leden betalen 38 euro, niet-leden 45 euro.

blankenberge@n-va.be
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Alleenwonenden opnieuw benadeeld door stijgende milieubelasting
Het stadsbestuur van Blankenberge besliste tijdens de gemeenteraad om de milieubelasting voor de inwoners met vijftien 
procent te verhogen. Alleenstaanden zullen nu 65 euro betalen, gezinnen en tweedeverblijvers 90 euro. 

Het leven is veel duurder voor een alleenstaande dan voor samenwonenden: zij moeten de vaste woonkosten alleen betalen.  
Wij pleiten ervoor om voor alleenstaanden geen aanpassing te doen aan de milieubelasting. Jammer genoeg werd ons voorstel  
weggestemd. Wij staan duidelijk alleen in de bescherming van alleenstaande ouders of alleenwonenden in onze stad! 

Toeristische communicatie blijft falen
Tijdens de gemeenteraad van januari kaartte fractievoorzitter 
Dennis Monte de communicatie langs onze invalswegen aan.  
De leesbaarheid en de timing van de aankondigingen waren 
voor verbetering vatbaar. 

De bevoegde schepen gaf aan dat het punt zonder voorwerp was, 
want men was er al mee bezig. We hebben kunnen vaststellen  
dat er inderdaad nieuwe signalisatieborden zijn geplaatst.  
Een stap in de goede richting. Helaas faalde de inhoud van  
de aankondigingen: tien dagen na de Havenfeesten werd de  
aankondiging ervoor nog steeds afgebeeld. En dat terwijl er al  
heel wat mooie evenementen in het verschiet liggen. Een gemiste 
kans! Onze fractie deelde verdere suggesties mee.

Thuisverpleging moet op hoogte zijn van evenementen
Een betere communicatie is nodig. Breng de thuiszorgdiensten tijdig op de hoogte van evenementen, zorg voor een betere  
dialoog en stem met hen af. Maak een draaiboek in functie van de thuisverpleging tijdens evenementen, zodat thuiszorg ook  
in de toekomst verzekerd blijft. 

Evenementen zijn vaak stressvol voor bewoners die thuiszorg nodig hebben. Maar ook voor de hulpverleners zelf is het niet gemak-
kelijk. Vaak moeten de thuisverplegers via de patiënten vernemen dat er een evenement zal plaatsvinden, waarvoor bijvoorbeeld 
straten afgesloten zullen worden. De parkeerplaatsen voor zorgverstrekkers zijn een stap in de goede richting. Nu nog controleren!

N-VA Blankenberge vraagt gedenkplaats voor sterrenkindjes
Wanneer een kind levenloos wordt geboren of kort na de geboorte overlijdt, heeft dat verlies een grote impact op het gezin.  
Een eervolle plek op de begraafplaats kan bijdragen aan de verwerking van dat verdriet. Nu de begraafplaats opnieuw wordt  
aangelegd, doet de ideale gelegenheid zich voor. Zorg nu voor zo’n gedenkplaats. Wij willen alvast het idee mee vormgeven.

Informatiecampagne Het Lindenhof mag 
geen alibi zijn voor langere leegstand 
De leegstand binnen het Lindenhof is een oud zeer. Eerst werden de renova-
ties uitgesteld en gebundeld om subsidies te kunnen bekomen. Daarna kwam 
de eis om naar duizend woningen toe te werken, waardoor nieuwbouwpro-
jecten de voorkeur kregen. Nochtans kunnen veel gezinnen sneller een sociale 
woning toegewezen krijgen door de noodzakelijke renovaties uit te voeren.

Via onze luistercampagne kregen we reacties binnen op de jarenlange leegstand. 
De postercampagne van Het Lindenhof is hopelijk geen manier om de renovatie 
verder op de lange baan te schuiven. We volgen het voor jou op.



Het project van N-VA Blankenberge en specifiek de luistercampagne spreekt mensen aan. Ook jongeren vinden de weg naar 
onze partij, waarmee een verjongingsbeweging in gang is gezet. We bieden de jeugd alle kansen en stellen deze drie jongeren 
dan ook graag voor als eerste kandidaten voor de verkiezingslijst in 2024: Killian, Tibeau en Jordy.

“Ik groeide op met mijn broers en zussen in Uitkerke. Je vindt mij terug in Café Plaza op de Grote Markt, de zaak die mijn ouders 
uitbaten. Daar kan ik mijn passie voor de horeca ontplooien. Dat is een logische stap na mijn studies in de hotelschool Ter Groene 
Poorte.” 

“Mijn ganse jonge leven ben ik al betrokken bij het verenigingsleven in onze stad. Ik ben  
graag onder de mensen. Tien jaar lang was ik bij de jeugdbeweging KSA. Ik ging ook  

regelmatig mee met de vakantiekampen van het Rode Kruis, waar ik mij engageerde 
voor kansarme jongeren. Ondertussen kennen heel wat mensen mij vanuit het  

carnavalswezen met dit jaar als hoogtepunt de bekroning tot Prins Carnaval.”

“Beleid en politiek spraken mij op jonge leeftijd al aan. Toen ik vijftien jaar was,  
trad ik toe tot de jeugdraad in Blankenberge. Dat heb ik drie jaar lang gedaan. 
Met hetzelfde engagement zet ik nu de stap naar de politiek. Ik ervaar elke dag dat 
mensen snakken naar verandering: ze willen gehoord worden. De luistercampagne 
van N-VA Blankenberge trok mij over de streep om de stap te zetten. Ik voel me 

goed bij de standpunten van de partij. Mijn speerpunten zijn de beleving voor jong 
en oud. En aandacht voor voldoende groen in onze stad.”

Killian Massez, 23 jaar

www.n-va.be/blankenberge
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Tibeau van Ael, 24 jaar

“Ik groeide op in Blankenberge. Daar vond ik als barman mijn weg in de Cabo en de Victory. Door mijn job kom ik in  
contact met veel mensen. Het viel mij op dat men het steeds vaker had over politiek en vooral de verbeterpunten in de stad.  
De slogan ‘N-VA luistert naar jou’ sprak mij onmiddellijk aan. Ik wil graag de rol opnemen om de ideeën van de mensen tot bij  
het beleid te brengen.” 

“Wanneer ik niet achter de bar sta, vind je mij vooral online terug. Gamen is een passie van mij. Daarnaast vind ik mijn  
ontspanning in het bekijken van films en series. En ga ik er graag op uit om andere steden te leren kennen via citytrips.” 

“Thema’s die mij nauw aan het hart liggen, zijn lokale economie en welzijn. Meer specifiek stel 
ik als alleenstaande vast dat die doelgroep vaak vergeten wordt. De prijsstijgingen laten zich 

voelen en dat maakt het niet vanzelfsprekend om rond te komen. Ook voor ouderen met een 
klein pensioentje is de uitdaging enorm. In het huidige klimaat een eigen onderneming 
opstarten, is haast onmogelijk. Ik wil binnen N-VA Blankenberge graag bekijken hoe we 
het leven van de burger beter kunnen maken.”

“Ik ben dit jaar verhuisd vanuit Knokke. Ik ben dus een kersverse Blankenbergenaar. De liefde en het ondernemerschap hebben  
me hierheen geleid. In 2021 stapte ik als student-ondernemer met 29 euro een winkel binnen om enkele potjes te kopen om zo  
mijn eerste pokébowls te maken. Ik verkocht een bowl in drie weken tijd en bouwde zo stelselmatig op. Ik studeerde toen ook nog 
Innovation Management in Brussel. Na enkele maanden besloot ik alles in te zetten op mijn zaak Aloha Poké Bowls en heb ik  
mijn studies stopgezet. Momenteel ben ik volop bezig met de uitbouw van mijn tweede zaak 
in Blankenberge waar ik in de De Smet De Naeyerlaan binnenkort de deuren open.” 
 
“Mijn politieke ambities sluiten aan bij mijn ondernemend karakter. Ik zie heel wat poten-
tieel in Blankenberge en wil daar graag aan meewerken. Bij N-VA Blankenberge vind ik 
de juiste mensen om de stad te laten groeien, het imago te versterken en de inwoners een 
betere levenskwaliteit te bieden. Het is belangrijk dat we jongeren in Blankenberge kunnen 
houden, dus moet het aanbod ook afgestemd worden op de jeugd. Voldoende activiteiten 
en uitgaansmogelijkheden zijn daarbij noodzakelijk. Uiteraard is de lokale economie en het 
stimuleren van ondernemerschap ook een van mijn stokpaardjes. Ik wil goed luisteren naar 
wat er leeft en deze stad met een frisse blik leren kennen.”

Jordy Renier, 29 jaar

Ben je jonger dan 31 jaar en wil je deel uitmaken van Jong N-VA Blankenberge? 
Neem contact op met Killian via killianmassez@gmail.com of via onze  

Facebookpagina: www.facebook.com/jongnvablankenberge

blankenberge@n-va.be
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